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Deltagere:  
Forældre indbudt: Tove, Cathrine, Line, Steffen, Lisa, Lasse Emil, Mads 
Medarbejdere indbudt: Eva, Tobias og Lene 
Ledelse: Birgitte, Claus (referent) 
Elever indbudt: Victoria 5a og Asger 6a 

Afbud fra: Asger, Tove, Steffen, Line og Lene (udtrådt) 
 
Dagsorden 
 
1. 17.00 Orientering fra (15 min.)  

- Ledelse 
Rasmus træder ud af bestyrelsen 
Lene er stoppet som medarbejder og træder ud af bestyrelsen, børnehuset vælger ny på næste p-møde d. 18/3 
Byrådet har revideret i styrelsesvedtægten, bla. må der fremarettet kun være 26 elever pr klasse fra 0-3. kl. 
Madordning i dagtilbud  
Brugertilfredsundersøgelse på Skole/SFO området er foretaget  sidste efterår, vi ligger 5. ”bedst” i kommunen, 
undersøgelsen er lavet på sådan en måde at der ikke kan uddrages besvarelser af forældre kun fra vores skole.  
 

-     Forældre 
 Tove træder ud af bestyrelsen, når bestyrelsen skal konstituere sig efter sommerferien. 

      -      Elevråd 
 Starter talentshow igen i næste uge med tilmelding og efter påsken løber audition i gang 
2. 17.15 Valg (20 min.) 

- Beslutning om antal af bestyrelsesmedlemmer (7 eller 9 medlemmer) 
7 medlemmer 

- Forskudte valg – datoer 
Sidste frist til at melde sig/stille op er d. 14/4 

- Hvem genopstiller?  
2(Tove og Rasmus) er på valg fordi de udtræder før tid, Cathrine, Lasse Emil, Mads og Lisa er på ordinært 
valg og de genopstiller alle, Steffen er ikke på valg, Line er suppleant og er på valg om hun genopstiller vides 
ikke. 
Vi mangler en eller to medlemmer og to suppleanter. 
 

- Rekruttering af nye medlemmer 
Lasse Emil forfatter en flyer og en besked som kan sendes ud på Aula 

3. 17.35 Regnskab 23 / Budget 24 (35 min.) 
Godkendt, fordi vi kan levere det samme som i 2023(hvis vi ser bort fra prisstigninger) 

4. 18.10 Skolefest evaluering (30 min.) 
- Elevernes perspektiv 

Glad for den ekstra tid, men det var for kort en forlængelse, de ældste syntes det var synd for de yngste at de 
ikke kunne købe sodavand. Godt skuespil 

- Lærernes perspektiv 
Bedre hyggebelysning, klasse forældreborde fungerer ikke optimalt, vi har ikke nok borde 

 
- Forældrenes perspektiv 

Stor cadeau til Steffen for arbejdet med drejebogen, flere forældre hjalp med oprydning i år, måske fordi de 
ventede på børn var færdig med den ekstra fest. 
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Beskriv tydeligere i beskrivelsen til forældreråd at der er forberedelse opgaver, lave kaffe, lave popcorn, varme 
pølser. Frugten bliver ikke solgt, skal vi gøre noget anderledes 
 

5. 18.40 Pause (30 min.) 
 

6. 19.10 Legepladsdag (10 min.) 
- Nedsæt udvalg Lasse Emil, Claus, evt Ramus 

Claus indhenter ønsker fra personalet, Lasse Emil står for menuen, Rasmus er materiale ansvarlig 

- Aftal dato første fredag i juni 7/6 
 

7. 19.20 forberedelse til p-møde om ”device princip” (20 min.) 
Plan for personalemøde d.21/3: 
(Mikkel Aslak har et oplæg på 20 minutter) 
- Hvad vil vi gerne have med fra personalet 
- Hvem faciliterer mødet  
- Skal vi have gruppedialog?  
- Skal bestyrelsen være en del af dialogen?) 
- Drøftelse om, hvordan vi arbejder videre med temaet 

Mads og Cathrine deltager i mødet, efter oplæg af Mikkel har bestyrelsen 20 min til oplæg og spørgsmål 
i gruppearbejde  og derefter 20 min opsamling.  

- Spørgsmålene er skrevet ind i Cathrines oplæg  
 
 
 
 
 
8. 19.40 Kommende punkter (10 min.). 

- Arbejde med principper; 
Inklusionsprincip 

- Input til skoleårets planlægning  
- Evaluering af frokostordning i skolen 
- Frokostordning i børnehuset 
- Årligt møde med forældregruppen – dialogmøde/fyraftensmøde 
- Formål med at have et årligt tema  

Ingen nye punkter  
 

9. 19.50 Eventuelt (10 min.) 
2 elever vil gerne komme og dele deres erfaringer om at mødes i fællesskaber på tværs af klasser og årgange, via 
fælles aktiviteter, måske elevrådet kunne undersøge det. 
 

Næste bestyrelsesmøde: d.22/4 2024       
-  

 


